
立体面版，3D面版，面版贴片

产品名称 立体面版，3D面版，面版贴片

公司名称 广州市富晨包装制品有限公司

价格 1.00/张

规格参数 品牌:加工
型号:定做
尺寸:定做

公司地址 广州市白云区石井街夏茅十一社新工业区自编2
号A栋首层

联系电话  13288631347

产品详情

 广州市富晨包装制品有限公司是一家包装设计、包装研发、专业生产、营销服务为一体的综合性印刷
企业。我们的产品包括：各类纸制品、精装盒、3D立体包装及各类3D印刷品、并涵盖了PVC、PET、PP
透明胶盒和业界领先的冷烫工艺包装。近年来，公司发展快速，业界口碑良好，目前已经获得了ISO9001
国际质量管理体系认证、欧洲Sedex认证、FSC认证、沃尔玛及迪士尼等权威机构认证。公司追求产品精
益求精以及一流的配套服务赢得了世界各地客户的赞誉。 Guangzhou City Fu Chen packaging products Co.,
Ltd. is a packaging design, packaging research and development, professional production, marketing services as one of
the integrated printing enterprises. Our products include: various types of paper products, hardcover box, 3D
packaging and all kinds of 3D printing products, covering PVC, PET, PP transparent plastic box packaging and perm
technology industry leading. In recent years, the rapid development of the company, the industry has a good
reputation, has won the ISO9001 international quality management system certification, the European Sedex
certification, FSC certification, WAL-MART and Disney and other authoritative certification. Company's pursuit of
excellence in products and first-class service to win the praise of customers around the world.
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